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Bydgoszcz, dnia 14.02.2022r.  

 

 

WZP.271.3.2022.B 

 
 
 
 

Oznaczenie i numer sprawy: 
„Rozbudowa i modernizacja sieci LAN w szkołach” - WZP.271.3.2022.B. 
 
 
 

Działając na podstawie art. 284 ust. 6 ustawy z dnia 29 stycznia 2004r. Prawo zamówień  
publicznych (dalej uPzp, tekst jedn. Dz.U. z 2021r., poz. 1129 ze zm.), udziela się odpowiedzi 
na następujące pytania: 
 
Pytanie 1 
Mam kilka pytań odnośnie tabel z przedmiarami w poszczególnych szkołach ponieważ trochę 
niezrozumiałe są dla mnie niektóre kwestie. Mianowicie: 

• czy modernizacji podlegają pozycje z kolumn „Orientacyjna długość kabla” i „Liczba gniazd”? 
Czy elementy znajdujące się w kolumnie „UWAGI”. Pytam, ponieważ przy niektórych 
pozycjach w uwagach pojawiają się informację jak: „dodatkowe gniazda” lub  „uszkodzone 
gniazdo” przez co jest to niejasne. 

• rozumiem, że długości kabla w kolumnie „Orientacyjna długość” podane są dla jednego 
punktu? 

• czy jest możliwość podania długości dla punktów połączeń znajdujących się w kolumnie 
UWAGI (dla okablowań miedzianych i światłowodów). 

 
Odpowiedź: 
Jeżeli chodzi o liczbę gniazd do zrobienia to obowiązuje kolumna „Liczba gniazd” oraz 

kolumna uwagi w przypadku konieczności wykonania dodatkowych prac takich jak np. 

podłączenie centrali telefonicznej, czy wykonanie połączenia pomiędzy węzłami. Dopiski 

„dodatkowe gniazda” i „uszkodzone gniazdo” są nieistotne. 

Podane długości kabla należy traktować jako długość optymalnej trasy 1 kabla.  
W przypadku innego poprowadzenia trasy kablowej długość ta może się istotnie zmienić. 
Długości połączeń zostaną określone w projekcie wykonawczym po ustaleniu przebiegu 
tras. 
 
Pytanie 2 
Jak prowadzone jest okablowanie? W korytach metalowych czy w plastikowych PCV. Czy jest 
szansa procentowo podać ile koryt należy ułożyć nowych a jak wygląda to obecnie. 
 
Odpowiedź: 
Okablowanie obecnie prowadzone jest prawie całkowicie w korytach kablowych PCV. 
Ilości koryt które należy ułożyć i koryt które można wykorzystać zostaną określone po 
wykonaniu projektu wykonawczego. 
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Pytanie 3 
Czy instalacje prowadzone są natynkowo w korytach PCV? 
 
Odpowiedź: 
Jeżeli chodzi o instalacje teletechniczne to w większości prowadzone są natynkowo w 
korytach PCV. Część kabli może być prowadzona podtynkowo. 
 
Pytanie 4 
Jeśli nie posiadacie Państwo projektów to jak ma wyglądać kwestia dokumentacji 
powykonawczej. Wykonawca ma stworzyć dokumentację dla całej struktury? Czy tylko 
dodatkowych punktów? 
 
Odpowiedź: 
W ramach przedmiotowego zamówienia wykonawca musi stworzyć dokumentację dla 
całej struktury. 
 
Pytanie 5 
Czy w szkołach są strefy p.poż? 
 
Odpowiedź: 
W części placówek znajdują się strefy p.poż. W opinii Zamawiającego na tym etapie 
postępowania nie jest to niezbędna informacja dla Wykonawcy z uwagi na fakt, iż 
przedmiotem zamówienia jest zaprojektowanie i wykonanie rozbudowy i modernizacji 
sieci LAN w szkołach i to właśnie Wykonawca w projekcie określi przebieg tras. Należy 
przyjąć, że część tras może przebiegać przez ww. strefy. 
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